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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2021/22:74 Spårbarhet av fisk

Huruvida det svenska spårbarhetssystemet av fisk är ändamålsenligt har 
diskuterats flitigt de senaste åren. Regeringen har bland annat därför gett 
Statskontoret i uppdrag att analysera detta. Denna utredning har nu 
presenterats. Statskontoret ser flera brister med dagens system, bland annat när 
det gäller hur företag drabbas. Det är ett känt problem som varken ansvarig 
myndighet eller regeringen tidigare har velat tillstå. Men Statskontoret 
konstaterar också att systemet inte kan säkerställa just spårbarheten av fisk. 
Statskontorets utredning signalerar ett underbetyg till det svenska 
spårbarhetssystemet, som heller inte har levt upp till viktiga principer som 
proportionalitet och konkurrensneutralitet för svenska företag jämfört med 
likvärdiga företag i EU.

Med hänvisning till det ovanstående vill jag ställa följande fråga till 
näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vilka åtgärder kommer ministern att vidta för att det svenska 
spårbarhetssystemet ska garantera landets företag proportionalitet och 
konkurrensneutralitet jämfört med likvärdiga företag i EU? 

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-09-30
Besvaras senast
2021-10-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


